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Activiteiten 

De vaste evenementen werden weer gehouden zoals de wandeldrie daagse de 

Triathlon en het zaalvoetbaltoernooi. Deze evenementen worden georganiseerd 

om sport en bewegen in Luttenberg te promoten. Deze evenementen zijn weer 

goed verlopen en kenden een mooi aantal deelnemers.  

Gebruikers 

Om de gebruikers van de accommodatie te raadplegen én de jongere generatie 

te enthousiasmeren is er in 2023 een enquête gehouden. Uit deze enquête kwam 

naar voren dat er niet echt een lijn inzit om wat uit te gaan werken. Wat het 

meeste naar voren kwam was de vraag om meer diversiteit en gezondere 

voeding uit de keuken. Hierover hebben we een gesprek met SDOL gehad en 

willen we in 2024 gaan op pakken.  

Met de gebruikers en beheerders van de accommodaties op en rond de 

Achterberg is er nu een regelmatig overleg over eventuele mogelijkheden om 

samen te werken. Ook met de Luttenbergse raadsleden en de Gemeente Raalte 

is contact geweest: onder andere over het vrijwilligersbeleid en de toenemende 

exploitatiekosten van de accommodaties. Hierin trekken we samen op met de 

besturen van accommodaties uit de buurtdorpen.  

We zagen in 2023 de variatie in gebruikers van de zaal niet verder teruglopen 

We hebben gekeken naar eventueel verhuren aan buurtdorpen maar aangezien 

het allemaal incourante uren zijn is dit geen mogelijkheid voor extra inkomsten. 

Onderhoud 

Omdat de accommodatie nu 15 jaar oud is zijn we begonnen met een aantal 

zaken voor groot onderhoud zo hebben we de vloer in de zaal en in de kantine 

opnieuw gecoat waardoor we er weer een aantal jaren mee vooruit kunnen. De 

komende jaren zullen we zorgen dat we dit blijven doen om zo de accommodatie 

mooi en goed te houden. Dit doen we voor het grootste gedeelte met vrijwilligers 

waar we trots op zijn. 

 

Verduurzaming 

Om de energie kosten te beperken zijn we een onderzoek gestart wat het beste 

past om te gaan doen bij onze accommodatie. We gaan de eerste stap zetten in 

2024 door het plaatsen van warmte pompen die voor het verwarmen van de 

kantine en de zaal zorgen. 

 

Bestuur 

Tot het bestuur is in 2023 Chiel Holtmaat toegetreden ter vervanging van 

Reinhard Lommers in 2024 verder zijn er geen wisselingen geweest 

Het bestuur vergadert periodiek: in 2023 zijn er 7 bijeenkomsten geweest.  



Resultaten 

Doordat het weer het eerste volledige jaar was na de corona tijd zijn we weer 

terug naar de omzet zoals we de laatste jaren kenden. En hadden we dus ook 

een goed resultaat. 
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